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Invitation Letter
On behalf of the IEEE Artificial Intelligence Circuits and Systems (IEEE AICAS) Conference Committee,

we are pleased to invite you to attend the 5th IEEE AICAS International Conference on Artificial

Intelligence Circuits and Systems in Hangzhou, China.

This conference is the flagship conference of IEEE Circuits and Systems and has attracted active

participation from researchers in academia, industry and research institutions worldwide since its inception.

Many of the latest innovations and hot-spot achievements in the field of artificial intelligence circuits and

systems have been presented at this conference.

The past four IEEE AICAS conferences have been held in South Korea, the United States, Italy, and

Taiwan, China. From June 11 to 13, 2023, the fifth IEEE AICAS conference will be held in Hangzhou,

China, the first time it has been held in mainland China.

Artificial intelligence is driving a revolution in manufacturing, automotive, medical, robotics, entertainment,

and other fields. People need new computing platforms to support emerging AI algorithms and applications,

from ECS to edge devices, from system level to circuit level. Faced with this series of new challenges and

opportunities, IEEE Circuits and Systems Committee has established a series of new IEEE International

Conferences on Artificial Intelligence Circuits and Systems to promote the latest research, innovation and

development activities at cutting-edge AI circuits and systems. It brings international academia and industry

to exchange experiences, present their research results and advance AI technologies.
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Participants

International guest speakers: about 20.

Presenters: about 100.

International registered attendees: about 300.

Special guests (suppliers): about 20.

Sponsorship rules

This conference provides opportunities for domestic and foreign instrument manufacturers, sales vendors

and suppliers in the fields of microelectronics, EDA software, circuit systems, as well as engineering and

medicine to exhibit and introduce their equipment and products. Representatives of manufacturers and

suppliers are welcomed to participate in the sponsorship.

The conference sponsorship are divided into four levels: Diamond, Gold, Silver and Bronze. The amount of

sponsorship is 80,000, 50,000, 30,000 and 10,000 respectively. Participating sponsorship benefits are as

follows.
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Sponsorship Type
Diamond sponsor
CNY￥80000.00

◎Diamond sponsors are listed on the conference
website, brochure, notice and other exhibit directory (in
the order of payment).

◎Sponsor logo prominently printed on the conference
handbag, representative card and information pack.

◎A handbook for sponsors are placed in the
participants' information pack.

◎The colorful flyer of sponsor's introduction can be
added to the conference brochure. The content shall be
provided by the sponsor and confirmed by the
conference team, which shall be arranged in the order
of payment.

◎Two booths will be provided free of charge and
Diamond sponsors have the priority to choose the booth
location.

◎4 banners.

◎Playing promotional video of the sponsor before the
opening ceremony and at the coffee break during the
conference.

◎The sponsor of the conference invites 4 sponsors of
this level to attend, free of registration fee, and provides
coffee breaks and meals during the conference.

◎Presenting souvenirs of the conference.

◎Other matters agreed by both parties.

GoldenSponsor

CNY￥50000.00

◎Golden sponsors are listed on the conference website,
brochure, notice and other exhibit directory (in the order of
payment).

◎Sponsor logo prominently printed on the conference handbag,
representative card and information pack.

◎Sponsor's double-sided promotional leaflet in the participant's
information pack.

◎Free booth.

◎3 banner.

◎Sponsor's promotional video will be played at the coffee break
during the conference.

◎The sponsor of the conference invites 3 sponsors of this level
to attend, free of registration fee, and provides coffee breaks and
meals during the conference.

◎Presenting souvenirs of the conference.

◎Other matters agreed by both parties.
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Silver Sponsor

CNY￥30000.00

◎Sliver sponsors are listed on the conference website
(in order of payment).

◎ Sponsor logo prominently printed on the conference
handbag, representative card and information pack.

◎Sponsor's double-sided promotional leaflet in the
participant's information pack.

◎ Free booth.

◎2 banner.

◎The sponsor of the conference invites 2 sponsors of
this level to attend, free of registration fee, and provides
coffee breaks and meals during the conference.

◎Presenting souvenirs of the conference.

Bronze Sponsor

CNY￥10000.00

◎Bronze sponsors are listed on the conference
website (in order of payment).

◎Free booth.

◎Sponsor's double-sided promotional leaflet in the
participant's information pack.

◎1 banner.

◎The sponsor of the conference invites 1 sponsors of
this level to attend, free of registration fee, and
provides coffee breaks and meals during the
conference.

◎Presenting souvenirs of the conference.



AICAS—2023
第五届IEEE AICAS 国际人工智能电路和系统会议

5th IEEE AICAS International Conference on Artificial Intelligence Circuits and Systems

ITEMS Diamond Gold Silver Bronze

Amount to sponsor ¥80,000 ¥50,000 ¥30,000 ¥10,000

Name listed on conference website ✓ ✓ ✓ ✓

Name listed on conference brochure & notices ✓ ✓

Logo printed on conference bags, cards, file
envelopes Well-marked ✓ ✓

Propagandistic brochures in conference bags Handbook Five pages Two pages One page

Additional propagandistic page in conference
brochure ✓

Exhibition booth 2 1 1 1

Posters allowed 4 3 2 1

Propagandistic video before opening
ceremony ✓

Propagandistic video during tea breaks ✓ ✓

Invited free participants 4 3 2 1

Conference souvenirs ✓ ✓ ✓ ✓

Other items agreed through negotiation ✓ ✓



AICAS—2023
第五届IEEE AICAS 国际人工智能电路和系统会议

5th IEEE AICAS International Conference on Artificial Intelligence Circuits and Systems

Exhibitors and booth descriptions

Booth
Each booth provides 2m×1.5m (3㎡) exhibition area, 1 table (1.8m×0.45m), 2

chairs and single-phase power supply. Sponsors should indicate special
requirements on the booth application form. Diamond sponsors have the priority
to choose the booth location and the rest of the booths will be allocated on a first-
come, first-served basis. The Organizing Committee reserves the right to make
reasonable changes to the booth location.

Exhibition venue
The exhibition venue is set up in a dedicated exhibition hall, which is adjacent to
the conference venue to ensure the quality of the exhibition and the flow of
people. The coffee break, dinner, poster exhibition and instrument exhibition of
the conference will be arranged in different functional areas of the same
exhibition hall, while some functional facilities of the conference will also be
arranged in the hall.

Contacts:
Mr. Sang Yuchen

Email: sangyuchen@westlake.edu.cn

Tel: +86-15858265675

Website: http://www.aicas2023.org
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2023 IEEE AICAS Application Form

Company Country City

Address Postcode

Contact
Person Position Mobile

Phone

Telephone E-mail

Fax Web
Page

Participation Type

Sponsorship
Level

Diamond Gold Silver Bronze

Sponsorship
amount

￥

Name and contact information of participants without registration

Name Mobile Phone Name Mobile Phone

Other descriptions：

Sponsoring exhibitors: (official seal)
Agent's signature：
Date：
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2023年 6月 11-13日
中国杭州

赞助商邀请函
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邀请函

我们很高兴代表 IEEE Artificial Intelligence Circuits and Systems
(IEEE AICAS)会议委员会邀请您参加在中国杭州举办的第五届 IEEE
AICAS 国际人工智能电路和系统会议。该会议属于 IEEE 电路与系统
领域的旗舰会议，自成立以来，吸引了全球学术界、工业界和科研机
构的研究人员积极参与，众多人工智能电路与系统领域的最新创新和
热点成果均在该会议上发表。过去四届IEEE AICAS会议分别在韩国、
美国、意大利以及中国台湾省举办，2023 年 6 月 11 日至 13 日第五
届 IEEE AICAS 会议将在中国杭州，也是首次在中国大陆举行。

人工智能正在推动制造、汽车、医疗、机器人、娱乐等领域的一
场革命。需要新的计算平台来支持新兴的人工智能算法和应用，从云
服务器到边缘设备，从系统级到电路级。面对这一新的挑战和机遇，
IEEE 电路和系统协会成立了一系列新的 IEEE 人工智能电路和系统国
际会议，以促进AI 电路和系统前沿的最新研究、创新和开发活动。
它将国际社会的学术界和工业界聚集在一起，交流经验，展示他们的
研究成果并推进人工智能技术。
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会议规模和参加人员

会议赞助规则

This conference provides opportunities for domestic and foreign instrument manufacturers, sales vendors

and suppliers in the fields of microelectronics, EDA software, circuit systems, as well as engineering and

medicine to exhibit and introduce their equipment and products. Representatives of manufacturers and

suppliers are welcomed to participate in the sponsorship.

The conference sponsorship are divided into four levels: Diamond, Gold, Silver and Bronze. The amount of

sponsorship is 80,000, 50,000, 30,000 and 10,000 respectively. Participating sponsorship benefits are as

follows.

国际特邀演讲嘉宾：约 20位
会议报告人员：约 100 位
国际注册参会人员：300 人
特邀嘉宾（供应商）：20 人

本次会议为国内外微电子、EDA软件、电路系统以及工学和医学
领域的仪器制造及销售厂商、供应商提供参展机会，介绍设备与产品。
欢迎各位厂商与供货商代表参与赞助。
本次会议赞助等级分为钻石、金牌、银牌、铜牌，4个等级，赞
助额度依次为 8万、5万、3万、1万。
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赞助商等级介绍

钻石级赞助商

80000.00元

◎会议网站、会议手册、会议通知等宣传列明钻
石级别赞助商，顺序按照打款先后排列；

◎会议手提袋、代表证及资料袋上放置赞助商
LOGO；

◎参会者资料袋里放置赞助商宣传册；

◎会议手册可添加一页彩色介绍，内容由赞助商
提供并经会务组确认，顺序按照打款先后排列；

◎优先选择展位，大展位免费；

◎易拉宝海报宣传 4张；

◎会议开场前和茶歇时间播放宣传企业视频；

◎邀请该等级赞助商 4人出席，免注册费，含会
议期间茶歇与用餐；

◎赠送会议纪念版礼品；

◎其他可双方同意协商事项；

金牌赞助商

50000.00元

◎会议网站、会议手册、会议通知等宣传列明金牌赞助商，
顺序按照打款先后排列；

◎会议手提袋、代表证上及资料袋上放置赞助商 LOGO；

◎参会者资料袋里放置赞助商双面宣传页；

◎免费提供展位；

◎易拉宝宣传 3张；

◎茶歇时间播放宣传企业视频；

◎会议主办方邀请该等级赞助商 3人出席，免注册费，含会
议期间茶歇与用餐；

◎赠送会议纪念版礼品；

◎其他可双方同意协商事项
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银牌赞助商

30000.00元

◎会议网站宣传列明银牌赞助商，顺序按照打款先
后排列；

◎会议手提袋、代表证上及资料袋上放置赞助商
LOGO；

◎参会者资料袋里放置赞助商双面宣传页；

◎免费提供展位；

◎易拉宝宣传 2张；

◎等级赞助商 2人出席，免注册费，含会议期间茶
歇与用餐；

◎赠送会议纪念版礼品；

铜牌赞助商

10000.00元

◎会议网站宣传列明铜牌赞助商，顺序按照打
款先后排列；

◎参会者资料袋里放置赞助商双面宣传页；

◎免费提供展位；

◎易拉宝宣传 1张；

◎等级赞助商 1人出席，免注册费，含会议期
间茶歇与用餐；

◎赠送会议纪念版礼品；
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项目 钻石级赞助商 金牌赞助商 银牌赞助商 铜牌赞助商

赞助金额 ¥80,000 ¥50,000 ¥30,000 ¥10,000

会议网站列明赞助商 ✓ ✓ ✓ ✓

会议宣传手册和宣传通知列名赞助商 ✓ ✓

会议手提袋、代表证及资料袋上放置
赞助商 LOGO

明显区域 ✓ ✓

参会者资料袋中放置赞助商宣传页 手册
五页宣传资料
（双面）

两页宣传资料
（双面）

一页宣传资料
（双面）

会议手册增加一页品牌彩色介绍 ✓

展台数量 2 1 1 1

易拉宝宣传海报数量 4 3 2 1

开场前播放品牌宣传视频 ✓

中场休息时间播放品牌宣传视频 ✓ ✓

免费参会人数 4 3 2 1

会议纪念品 ✓ ✓ ✓ ✓

其他可双方同意协商事项 ✓ ✓
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参展和展台说明

Booth
Each booth provides 2m×1.5m (3㎡) exhibition area, 1 table (1.8m×0.45m), 2

chairs and single-phase power supply. Sponsors should indicate special
requirements on the booth application form. Diamond sponsors have the priority
to choose the booth location and the rest of the booths will be allocated on a first-
come, first-served basis. The Organizing Committee reserves the right to make
reasonable changes to the booth location.

Exhibition venue
The exhibition venue is set up in a dedicated exhibition hall, which is adjacent to

联系方式

桑宇宸先生

邮箱:sangyuchen@westlake.edu.cn

电话：15858265675

网站: http://www.aicas2023.org

展台

提供 2m×2.5 m展位及桌椅。有特殊要求的赞助商请在展台申
请回执上予以说明。展台位置将按先到款先选择的原则，钻石级赞助
商将拥有优先选择权。组委会保留对展台位置进行合理变动的权利。

展览场地

本次展览场地设在会场的专设展览厅，紧邻大会场地，以保证展
会质量和人流量。会议的茶歇、晚宴、报展与仪器展览将安排在同一
展厅的不同功能区，同时将会议的部分功能设施也安排在该展厅。

http://www.aicas2023.org
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2023 IEEE AICAS参展申请表

公司名称 国家 城市

地址 邮编

联系人 职位 手机

电话 邮箱

参会类型

赞助等级 钻石 金牌 银牌 铜牌

赞助数额 ￥

参会免注册人员姓名和联系方式

姓名 手机号码 姓名 手机号码

其他说明：

赞助参展单位：（公章）

代理人签字：

日期：




